
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. december 06-án 15.00 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Bán János, 
   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc, 
   Vass András, 
   Virág Imréné  képviselők. 
 
Távol maradt: Révay István alpolgármester, 
   Tóth Csabáné, 
   Ujváry Ferenc képviselők. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 7 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág Imréné 
képviselő Asszonyt és Bán János képviselő Urat javasolta.  
Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában való 

részvétel 
Előadó: polgármester 

 
2. Indítványok, javaslatok 
 
Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában 
való részvétel 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A szoros határidőre tekintettel a Képviselő-testület 
telefonon került összehívásra. A hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó 
Programjában való részvétel benyújtási határideje december 11. Igazgató Úr hétfőn jelezte, 
hogy Faragó Zsanett 8. osztályos tanuló részt kíván venni a programban. Miskolcra a Földes 
Ferenc Gimnáziumba kíván jelentkezni. Amennyiben sikeres felvételit tesz, úgy részt venne a 
programban, amennyiben a Képviselő-testület úgy dönt. Az eddigiekben pénzbeli támogatást 
nyújtottunk az ilyen pályázóknak. A másik támogatási lehetőség az lenne, hogy elviekben 
támogatja a pályázót a testület. A programban való tanulót a Képviselő-testület maximum 5 
tanévre, tanévenként 10 hónapra havi 5.000,-Ft-tal támogatná. Ennek fedezetét a testület a 
település költségvetésében biztosítja. Javasolom, - és Igazgató Úr javaslata is ez volt -, hogy 
állapítsa meg Faragó Zsanett részére a Képviselő-testület a támogatást. 
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Bán János: December 11-ig kell beadni a pályázatot, ezért volt ilyen sürgős, hogy összeüljön 
a testület. A pályázati feltételek fel vannak sorolva az anyagban, és szükséges hozzá a 
Képviselő-testület határozata is, melyet csatolni kell. Ez még nem 100%, hiszen január 
hónapban kerül sor a felvételi vizsgára, ha bekerül, akkor érvényes ez a dolog. 
 
Naszádi Ferenc: Ez fix összeg? 
 
Bán János: Igen. 
 
Hajdu Gábor: Igen ez fix összeg, havi 5.000,-Ft, tanévenként 10 hónapra, maximum 5 tanévre 
szól.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

110/2006. (XII.06.) számú Határozat 
 

Tárgy: Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó  
 Programjában való részvétel 

 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja  
pályázatát a Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó  
Programjában való részvételre. 
 
Támogatja, hogy Faragó Zsanett nyolcadik osztályos tanuló (Anyja  
neve: Herczeg Eleonóra Jolán) Bánréve település képviseletében részt  
vegyen a Hátrányos helyzetű tanulók Arany János Tehetséggondozó  
Programjában. 
 
Az önkormányzat vállalja, hogy az általa delegált diák számára a  
programban való részvétele idejére (maximum 5 tanévre, tanévenként  
10 hónapra) havi 5.000,-Ft ösztöndíjat nyújt. 
 
Képviselő-testület ennek fedezetét a település költségvetésében  
biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázatot a határozattal együtt  
határidőre az Arany János Programirodának küldje meg. 
 
Határidő: december 11. 
Felelős: polgármester 

 
2.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Szennyvízcsatorna és szennyvíztisztítás létesítési engedély hosszabbítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A szennyvíz beruházásnál a tervezőnk a Fodor és 
Fodor Kft. Megkeresés érkezett tőlük a létesítési engedély meghosszabbítása ügyében.  
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Amennyiben a létesítési engedélyünk lejár, úgy az egész tortúra kezdődne, amin végig kellett 
mennünk, ez nem kis idő lenne, és nem kis feladat. Az idő sürget, hiszen a pályázatokat amint 
kiírásra kerülnek, azonnal be kell nyújtani. Semmiképp nem lenne szerencsés ha a létesítési 
engedélyünket nem hosszabbítanánk meg. Az engedély hosszabbításához igazgatási 
szolgáltatási díjat kell fizetni, szennyvízcsatorna 800 mFt beruházási összeg esetén 150.000,-
Ft, szennyvíztisztítás 180 mFt beruházási összeg esetén 75.000,-Ft, összesen 225.000,-Ft. Ez 
az összeg településenként 75.000,-Ft-ra jön ki. A másik két településsel – Hét és Serényfalva  
települések - az egyeztetések megtörténtek, előzetes információk szerint ki fogják nekünk 
fizetni a 75-75.000,-Ft-ot, azonban településünk a gesztor önkormányzat, így ezt az összeget 
nekünk kell egy összegben átutalni. Amennyiben Hét, vagy Serényfalva település nem 
szavazná meg a 75.000,-Ft-ot, úgy településünkre lakosságarányosan több juthat.   
 
Virág Imréné: Ez hány évre szól? 
 
Hajdu Gábor: 5 évre szól. Az Uniós források tekintetében nagy pénzekről van szó. A 
pályázati összegekről a Regionális Tanácsok döntenek. A három településsel is pályázni 
kívánunk, valamint az INTERREG IIIA pályázatot is be kívánjuk nyújtani. 
 
Virág Imréné: Az ellenkező hírek ellenére mégis lesz címzett támogatás. 
 
Hajdu Gábor: Igen, valóban.  
Szavazásra tette az elhangzottakat, Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

111/2006. (XII.06.) számú Határozat 
 

Tárgy: Szennyvízcsatorna és szennyvíztisztítás létesítési engedély  
 hosszabbítása 

 
  a./ Képviselő-testület egyetért azzal, hogy Bánréve község és társult települései  

szennyvízcsatorna és szennyvíztisztítási létesítési engedély hosszabbítása  
ügyében a tervező eljárjon. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az erre szóló  
megbízást írja alá.  
 
b./ Képviselő-testület a szennyvízcsatorna és szennyvíztisztítás létesítési  
engedély hosszabbítás költségeire 225.000,-Ft-ot biztosít azzal, hogy ebből Hét  
és Serényfalva községek 75.000,- - 75.000,-Ft-ot megtérítenek Bánréve község  
részére. 

 
  Határidő: 8 nap 
  Felelős: polgármester 
 
Hajdu Gábor: A következő rendes testületi ülésünkre december 14-én kerül sor. 
 
Bán János: December 09-e szombat Nemzeti Gyásznap lesz, a fekete zászlót kitegyük az 
iskolára? 
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Hajdu Gábor: A miénk is ki van már készítve, pénteki napon  ki kell tenni a 
közintézményekre. 
 
 
Több javaslat, indítvány nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester               jegyző távollétében
              Honti Ildikó 
                 titkársági főelőadó 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
   Virág Imréné              Bán János 
       képviselő                                                                 képviselő 


